

4·23 World Book Day 創作比赛 Creative Competition in 2022



參賽表格 Application Form

參賽作	品資料 Entry Details		可以影印例	用 can be photocopied for use		
Please №	B內☑上適當類別,並填寫所需資 as appropriate, and fill in the r					
参加:	組別 Category Joining 初小組 (小一至小三) 高小組 (小四至小六) — 中文 高小組 (小四至小六) — 英文	Senior Primary	(P1-P3) (P4-P6) - Chinese (P4-P6) - English			
 你的作品名稱 Title of Your Entry: 字數 Words (包括標點符號 punctuations included): 						
● 閱讀資料出處 Source of Reading Materials						
	籍 Book 名 Book title					
	者 Author					
出	版社 Publisher	出片	坂年份 Year of publica	ition		
網	網頁名稱 Name of homepage 電子書適用 For electronic book only)					
	刊 Newspaper / Periodical 稱 Title					
	面編號 Page number					
□網	頁 Website					
紕	調名稱 Name of website					

□ 非印刷品資料 Non-print Materials

瀏覽日期 Date of browsing ____

網址 URL ____

編號 Application no.: (由職員填寫 for office use only)



寄: 九龍旺角花園街123A花園街市政大廈9字樓901室 香港公共圖書館推廣活動組

To: Extension Activities Unit, Hong Kong Public Libraries Rm 901, 9/F, Fa Yuen Street, Municipal Services Building, 123A Fa Yuen Street, Mongkok, Kowloon.



參賽表格 Application Form

參賽者個人資料 Information	可以影印使用 can be photo	ocopied for use				
姓名 Name:	年齡 Age : if applicable) :	級別 Class:	umeric characters only			
學校資料 Information on Sc	hool					
學校 School: 軒尼詩道官立小學 Hennessy Road Government Primar 地址 Address: 香港銅鑼灣東院道	y School (Causeway Bay)		(英文 English)			
負責老師姓名 Name of Teacher in-charge : <u>周瑞蓮</u> 電話 Tel : <u>2157 2788</u> 電郵 Email : <u>hrgpscwb@edb.gov.hk</u>						
學校印章 School Chop :						
参賽者聲明 Declaration of Participant						
本人聲明上述所填資料正確無誤, I declare that all information given firsthand piece of work. I agree to 參賽者簽名 Signature of Participan	in this form is accurate comply with the regulat	and the entry submitted is my orig	ginal and			

收集個人資料聲明

日期 Date:_

- (a) 在這表格內填報的個人資料只供處理是次比賽申請之用。
- (b) 根據《個人資料(私隱)條例》(第 486 章)第 18 條、第 22條和附表 1 內第 6 原則的規定,你有權要求查閱和改正所提供的個人資料。你的查閱權包括索取有關資料的複本,但須按康樂及文化事務署的規定繳付所需費用。
- (c) 如對這表格收集的個人資料有疑問,包括要求查閱和改正資料,請與圖書館職員聯絡。

Personal Information Collection Statement

- (a) The personal data provided in this form will be used for the purposes of processing the application of the competition only.
- (b) You have a right to request access to and correction of your personal data provided in this form in accordance with Sections 18 and 22 of and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap 486). Your right of access includes the right to obtain a copy of such data subject to a charge as prescribed by the Leisure and Cultural Services Department.
- (c) Please contact the library staff if you have any enquiries concerning the personal data collected by this form, including the requests for access and correction.